

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL CHLORINE INDUSTRIES Date: 28-12-2020 08:58:50 AM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الوطنية لصناعة الكلورين التاريخ: 28-12-2020 08:58:50 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>NATIONAL CHLORINE INDUSTRIES announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة الوطنية لصناعة الكلورين عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Other</p>	<p>أخرى</p>
<p>The approval of the Board of Directors to call an extraordinary general assembly meeting as soon as possible in order to amend the basic contract and the company's internal system by reducing the number of members of the board of directors to five members instead of seven members.</p>	<p>موافقة مجلس الإدارة لدموة اجتماع هيئة عامة غير عادي باقرب وقت ممكن وذلك لتعديل العقد الاساسي و النظام الداخلي للشركة بتخفيض عدد اعضاء مجلس الادارة الى خمسة اعضاء بدلا من سبعة اعضاء و سيتم تزويدكم بموعد الاجتماع بعد التنسيق و اخذ الموافقة من وزارة الصناعة و التجارة دائرة مراقبة الشركات</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Rasheed Mustafa Position: Shareholder</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Rasheed Mustafa المنصب: شؤون المساهمين</p>
<p>This decision is subject to the company's General Assembly Approval</p>	<p>يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة</p>